

Call For Articles : *Africa Media Review* 1994

The choice of **Media and Sustainable Development in Africa** as the theme for the 1994 Biennial conference is indeed a fitting one and the ACCE would like to direct your attention specifically on the dynamic relationship between communication development media and the diversity of issues pertaining to the growth and maturity of African nations, in all fields.

You, as a member of ACCE, are cordially invited to participate in commemorating the 20th anniversary of this magnanimous and unique organisation by writing articles for the ***Africa Media Review Special Anniversary Issues - 1994***. The themes for next year's issues are as follows:

1. Vol. 8, No.1, 1994 - Politics (*media, global partnerships and interdependence*,)...
2. Vol. 8, No. 2, 1994 - Culture (*cultural warrants, social values, language*)...
3. Vol. 8, No. 3, 1994 - Gender Issues (*access and participation, role perceptions and images*)...
4. Special Edition 1994 - Media and Sustainable Development

Subscriptions:

Institutional US\$100 Individual US\$35 (outside Africa) Student US\$10
Associate US\$50 Individual US\$25 (within Africa)

*Within Africa, payment may be made in local currency to the national coordinator.

Appel pour Articles: *Africa Media Review* 1994

'Média pour le Développement Soutenable' est le thème vraiment approprié pour la biennale du 1994. Le but spécifique du CAEC en ce moment est d'attirer votre attention sur la connéxité dynamique entre média pour le développement de la communication et la diversité vis-à-vis des questions relatives à la croissance et à la maturité subséquent des pays africains: soit socio-économique, soit politique.

Donc, Monsieur/Madame, comme membre du CAEC, vous êtes cordialement invité(e) à participer à la commémoration du vingtième anniversaire de cette organisation magnime en nous envoyant les articles pour les éditions spéciales de la revue **AMR** pour l'année 1994. Les thèmes choisis pour ces éditions sont les suivants:

1. Vol. 8, No. 1, 1994 - La Politique (*média, les collaborations globales, l'interdépendance*...)
2. Vol. 8, No. 2, 1994 - La Culture (*les justifications culturelles, les valeurs sociales, la langue*...)
3. Vol. 8, No. 3, 1994 - Les Questions du Genre (*l'accès et la participation, les perceptions des rôles et les images*...)
4. Editions Spéciales 1994 - Média pour le Développement

Les frais du statut de membre sont:

Par Institution US\$ 100 Personne US\$ 25 (US\$ 35 en dehors de l'Afrique)
Etudiant US\$ 10 Membre US\$ 50